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Адрес Coverpla SA 
301 Bd de l´Observatoire  
06300 Nice

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We provide our clients with total service, constantly enlarging our variety and range of bottles, jars, and stopping accessories, developing our
capacities of personalisation of our models : Glass bottles : · Large choice of standard models available in stock and also on special order. · Made to
order exclusive models. · Diverse finishing techniques : frosting, colour coating, enamel printing. Tops and various stopping accessories : · Large
choice of standard closures suited to glass or plastic packaging such as : caps, tops, seals, bottle neck collars, screw or crimp pump … · Made to
order exclusive models. · Printing through hot stamping, silk-screening or metallization. · Injection. Plastic bottles and jars : · Large choice of standard
models available in stock and also on special order. · Made to order exclusive models. · Various materials : PET, PE, PP,… in natural colour, crystal
clear, white or dyed in bulk. · Printing through hot stamping or silk-screening Decoration : · Workshop entirely equipped for continuous enamel
impression, for silk-screening printing and hot stamping designs. Unrestricted or large series.

Company Profile of Coverpla SA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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